
Az államnak motiválnia kell

Miklóssy Ferenc (balra) üdvözli Veres Jánost

■ Veres János Nyíracsá- 
don azt mondta: a leg
fontosabb kérdésekre 
már ősszel választ adnak.

Nyíracsád (HBN -  K. Z. E.) 
-  A kis- és középvállalkozások 
támogatásáról, a szakképzés
ről, az uniós pályázati lehető
ségekről kérdezték egyebek 
mellett Veres János pénzügy- 
minisztert pénteken este Nyír- 
acsádon. Hallania kellett azt is, 
hogy többen bírálták a közbe
szerzésről szóló törvényt, az el
járások lassúságát, bonyolult
ságát és szigorúságát. A pénz
ügyminiszter válaszában el
mondta, hogy a Nyíracsádon 
felszínre került problémák 
nem egyediek, s bízik abban, 
hogy az ország egészét érintő 
kérdésekre már ősszel sikerül 
megoldást találni. A politikus 
mellett Juhászné Lévai Kata
lin, a megyei közgyűlés elnö
ke is vendége volt az említett 
gazdaságpolitikai fórumnak. 
Mindketten Katona Gyula pol
gármester meghívásának tet
tek eleget.
15 év alatt a 11.

A községből, valamint Deb
recenből és a környező telepü
lésekről összegyűlt vendége

ket a helyi művelődési ház
ban köszöntötte Katona Gyu
la. Ezt követően Veres János, 
aki országos vezetőként elő
ször já rt a nyírségi község
ben, elemezte a hazai gazda
ság helyzetét. Mint fogalma
zott, az elmúlt hónapokban a 
témában kialakult éles viták 
ellenére a magyar gazdaság 
helyzete bizalomra ad okot, 
szereplői nagy erőfeszítéseket

tesznek annak érdekében, 
hogy felvegyék a versenyt az 
uniós országokkal. -  Hazánk 
felkészült arra, hogy többet 
teljesítsen, mint a környező 
országok, hiszen így zárkóz
hatunk fel az uniós tagokhoz. 
Az állam feladata pedig az, 
hogy olyan rendszert alakít
son ki, ami megadja a moti
váló erőt a többlettermelésre 
-  mondta. A pénzügyminisz-
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tér tájékoztatóját követően a 
jelenlévők mondhatták el ész
revételeiket, valamint tehet
ték fel kérdéseiket. Az egyik 
hozzászóló felhívta a jelen
lévők figyelmét arra, hogy 15 
év alatt Veres János a 11. 
pénzügyminiszter Magyaror
szágon, ami nem a személyek 
alkalmatlansága miatt, hanem 
a lehetetlen politikai elvárá
sok miatt alakulhatott így.


